
Notulen MR & OV & AC, d.d. 20-10-2022 
 
Aanwezigen: Jesse Smale, Justin Vos, Martje van Riel (MR); Eva Vernooij, Roelien Pardijs 
(penningmeester OV), Monique Mandjes (AC), Paula Verkerk, Rianne Mastop, Mandy   
Corine van Os, Astrid (contactpersoon tussen schoolteam en OV/AC) 
 
Activiteitencommissie: 11 leden, Sinterklaas, kerst, meesters- juffendag, carvanal, avondvierdaagse, 
openingsfeest, Koningsspelen, Avondvierdaagse, luizencoördinatie. Astrid heeft een overzicht van alle 
commissies en namen die daaraan verbonden zijn. 
 
Alle leerkrachten ‘hebben’ een feestdag die ze mee voorbereiden. Eva was lange tijd eventmanager. 
Dit wordt overgenomen door Tamara Vergeer vanuit het team, met als achterliggend idee dat 
leerkrachten kunnen ondersteunen maar niet leidend hoeven zijn in de coördinatie. 
 
Eva vertelt over de geschiedenis van de OV en de AC. AC is altijd meest zichtbare poot geweest van de 
OV. Er zijn wel plannen (geweest) voor andere activiteiten zoals inhoudelijke avonden over bijv. social 
media voor ouders, maar dat is nog niet goed gelukt.  
 
Schoolvragenlijst – schooleigen vragen:  

• Kanjertraining 

• 5 GDM 

• Digitaal werken met chromebooks 

• Voldoende betrokkenheid bij activiteiten die georganiseerd worden 
 
Als de vragenlijsten terug zijn, wordt op 23 november een analyse teruggegeven aan het team, 
ouders, leerlingen en MR. 
 
Klankbordgroep: wat is handig tijdstip? Wellicht direct om 8:30 uur. 
 
Idee om via social schools of nieuwsbrief van OV, AC en MR: leden voorstellen en taken toelichten. 
Oudervereniging gaat organogram maken voor in de nieuwsbrief. 
 
Schoolfotograaf 
Zowel individueel als groepsfoto. Idee om digitaal te leveren en vroeger in het jaar te fotograferen 
(liefst september). Suggestie om i.s.m. Partou en crêche Rainbow samen te organiseren. 
Oudervereniging gaat dat met Tamara oppakken.  
 
Donderdag 19 januari vanaf 21 uur nieuwjaarborrel met MR en AC. 
Voorstel om in september en januari vergaderingen parallel te plannen en daarna te borrelen.  
 
  



Voorstel verslag voor de Nieuwsbrief 
 
Voor de herfstvakantie hebben de voorzitters van de MR (Martje van Riel) en de 
oudervereniging/activiteitencommissie (Eva Vernooij) een gezamenlijke avond georganiseerd. Doel 
van dit overleg was om alle ouders die op een structurele manier betrokken zijn bij de Delteykschool 
samen te brengen en kennis te laten maken met elkaar. De personeelsgeleding van de MR was hier 
ook bij aanwezig (Jesse Smale en Justin Vos), net als de contactpersoon voor de oudervereniging 
(OV)/activiteitencommissie (AC) vanuit het team (Astrid Miltenburg) en de directeur (Corine van Os).  
Het was een leuke avond waarin Eva inleidend startte met de geschiedenis van de OV en de AC. De AC 
is altijd de meest zichtbare poot van de OV geweest. Momenteel is de OV zich zelfs aan het bezinnen 
of dit onderscheid nog wel wat toevoegt. De AC telt ongeveer elf leden die verdeeld zijn over 
verschillende commissies. Ouders nemen vaak jaren zitting in zo’n commissie en leggen zich toe op de 
organisatie van één activiteit of feestdag. Om de meeste commissies te noemen: Sinterklaas, kerst, 
meesters- en juffendag, carnaval, de avondvierdaagse, het openingsfeest, de Koningsspelen en de 
luizencontrole. Vanuit het schoolteam is aan iedere activiteit ook weer één teamlid verbonden. 
Tamara Vergeer neemt in het team de taak van eventmanager over van Eva Vernooij, zodat de 
verbonden teamleden vooral ondersteunend kunnen zijn, maar niet de kar hoeven trekken samen met 
de AC. 
Gezien vanuit de MR is nauwer contact met de OV/AC prettig omdat de oudergeleding in de MR het 
perspectief en belang van ouders (en hun kinderen) behartigt. Contact met andere ouders, die weer 
andere ervaringen hebben in hun samenwerking met school, is voedend vanwege de meningen en 
ervaringen van andere ouders. Ook vanuit de schooldirectie is er regelmatig behoefte om visies en 
gedachten van ouders te kunnen polsen. Hiertoe dient bijvoorbeeld ook de klankbordgroep. Deze 
‘groep’ heeft geen vaste samenstelling, maar wisselt per keer doordat school alle ouders via Social 
Schools uitnodigt om over een bepaald thema mee te denken.  
 
Uit deze avond zijn drie concrete acties voortgekomen:  

• De MR en de OV/AC plannen twee keer per jaar hun vergadering op dezelfde datum, zodat er 
na de afzonderlijke vergaderingen ruimte is voor onderling contact bij een bescheiden borrel 
(in januari en in september). 

• De komende tijd zullen zowel de MR als de OV en de verschillende commissies van de AC zich 
voorstellen in de nieuwsbrief op Social Schools.  

• Vanuit de OV wordt samen met Tamara als eventmanager de schoolfoto’s weer beter 
georganiseerd. Hierbij is er ook het idee om dit in samenwerking met Partou en Kind & Co op 
te pakken. 


